
1

z médií

Jak na odchody lékařů? Po studiu by museli povinně pracovat několik let v Česku

vloženo: 10.2.2019, 21.55

Úbytku lékařů má podle ministra zdravotnictví Adama Vojtěcha (ANO) zabránit závazek, že zůstanou po
skončení studia tři až čtyři roky pracovat v Česku. Odchody sester mohou zastavit výsluhy nebo peníze...

Poslanci grilovali ministra: úřad řídí lidi z byznysu

vloženo: 7.2.2019, 19.56

Přestaňte psát legislativu v dílně soukromé firmy, opřeli se do ministerstva zdravotnictví poslanci
sněmovního zdravotního výboru. Vadí jim, že se vedení rezortu spoléhá při tvorbě zákonů na externisty ze
soukromých...

Žďár je ve hře jakožto sídlo významné sportovní instituce

vloženo: 6.2.2019, 10.30

Žďár nad Sázavou – Jakožto sídlo Národní sportovní agentury (NSA) je nyní ve hře i Žďár nad Sázavou. Vznik
tohoto nového ústředního orgánu státní správy, který má mít v České...
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Systém, který vás obere. Pracovat po pracovním úrazu se nevyplatí

vloženo: 4.2.2019, 15.04

V Česku pobírá náhradu za pracovní úraz nebo nemoc z povolání (tzv. rentu) asi 15 tisíc lidí. Vracet se do
práce ale nedává smysl: Pokud si vydělají více než minimální...

Systém, který vás obere. Pracovat po pracovním úrazu se nevyplatí

vloženo: 3.2.2019, 19.40

V Česku pobírá náhradu za pracovní úraz nebo nemoc z povolání (tzv. rentu) asi 15 tisíc lidí. Vracet se do
práce ale nedává smysl: Pokud si vydělají více než minimální mzdu, po ztrátě...
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Poslanci odsouhlasili zdanění církevních náhrad od ledna 2020

vloženo: 2.2.2019, 22.41

Poslanec Vít Kaňkovský (KDU-ČSL) považuje odsouhlasení zdanění církevních restitucí v Poslanecké
sněmovně za jeden z nejhorších politických faulů vlády po listopadu 1989.

Úprava výpočtu mateřské je ve sněmovním finále, patrně narazí

vloženo: 30.1.2019, 22.50

Novela poslanců opoziční TOP 09 o zvýšení mateřské rodinám se středními a vyššími příjmy se dostala ve
Sněmovně do finálního kola schvalování. Lidovec Vít Kaňkovský navrhl v dnešním druhém čtení...

Rozšíření nároku na zvláštní pomůcky pro lidi se zdravotním postižením poslanci asi upraví

vloženo: 28.1.2019, 13.33

Poslanci zřejmě budou upravovat novelu rozšiřující okruh zdravotně postižených lidí, kteří mají nárok na
dotaci na takzvané zvláštní pomůcky. Sněmovní zdravotnický výbor navzdory tomu doporučil
podle záznamu jednomyslně předlohu schválit. Návrh by...
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Vít Kaňkovský: Vládu situace řidičů na D1 nezajímá

vloženo: 25.1.2019, 16.40

KDU-ČSL v Poslanecké sněmovně znovu upozornila na problémy týkající se dopravní situace na D1. Navrhla,
aby zákonodárci přijali několik usnesení, podle kterých by musela vláda postupovat. Lidovci například chtěli,
aby vláda...

Stát pošle miliardy sestrám i fakultám

vloženo: 24.1.2019, 23.40

Dlouhodobý nedostatek lékařů i zdravotnického personálu a zavírání řady ordinací chce stát zvrátit
miliardami pro lékařské fakulty či příspěvkem na bydlení zdravotním sestrám.
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Postgraduální vzdělávání se v některých odbornostech komplikuje. Chybí školitelé i školicí místa

vloženo: 23.1.2019, 07.21

Řada českých nemocnic si stěžuje na to, že nemůže sehnat lékaře. Problém s jejich nedostatkem je ovšem
trochu jiný než u sester – v současnosti je daný hlavně regionálně, nepříznivá je ovšem...

Dálnici D1 na Vysočině zprovozníme do 18. února, slibuje ministr Ťok

vloženo: 22.1.2019, 22.25

Dálnice D1 v modernizovaném úseku mezi Humpolcem a Větrným Jeníkovem na Vysočině by měla být
zprovozněna bez omezení rychlosti zhruba k 18. únoru.
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Nastupující generace je odlišný lidský druh, upozorňují odborníci. Jiné myšlení je nutno zohlednit
u mladých zdravotníků i pacientů

vloženo: 22.1.2019, 14.20

Debata o nedostatku sester se často zužuje na peníze a přetížení, eventuálně, pokud je řeč o mladých
zdravotnících, na stížnosti ohledně špatné kvality studentů středních zdravotních škol a nezájem
vysokoškolsky...

Diskuze kolem protonu pokračuje, pacienti si stěžují na nerovný přístup k léčbě. Konec
pochybám má udělat doporučený postup

vloženo: 21.1.2019, 16.03

Poté, co bylo na konci roku 2012 v Praze otevřeno protonové centrum, se o protonové terapii psalo a mluvilo
snad ve všech médiích – navzdory tomu, že podle naprosté většiny...
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Jen kampaň nedostatek sester nevyřeší

vloženo: 18.1.2019, 22.29

Ministerstvo zdravotnictví plánuje na jaře spustit kampaň na podporu studia na zdravotních školách. Jejím
cílem je ukázat pozitivní stránku profese zdravotní sestry a zvýšit tak zájem o studium. Podle stínové...


